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Besluitenlijst 
Vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid 

Woensdag 7 september 2022 
Locatie: Statenzaal van het Drents parlement 

U kunt de agendavoorstellen, de ingezonden brieven en de livestream via het StatenInformatie- 
Systeem (SIS) inzien op de website van het Drents Parlement onder het volgende adres: 
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Omgevingsbeleid-OGB/2022/07-
september/09:30 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 7 september 2022 is als bijlage opgeno-
men bij deze besluitenlijst. 

Aanwezig:  
mevrouw A. Udinga (voorzitter) 
de heer M.A.M. Berends (PvdA) 
de heer E. Bos (GroenLinks) 
de heer R.A.A. Bosch (PvdA) 
de heer F.P. Duut (JA21) 
mevrouw A.M. Kleine Deters (D66) 
de heer T.A. Koopmans (PVV) 
mevrouw F.S. Mensen-Maat (PvdA) 
de heer J.J. Moes (VVD) 
de heer W.L.H. Moinat (SP)  
de heer K. Neutel (CDA) 
de heer J.R. Oosting (VVD) 
de heer H.J. Pragt (D66) 
de heer R.R. Pruisscher (ChristenUnie) 
de heer J.J. Rook (GroenLinks) 
de heer A.K. Schoenmaker (Sterk Lokaal  
   Drenthe) 
de heer J.G.M. Schomaker (PvdA) 
mevrouw E. Slagt-Tichelman (GroenLinks) 
mevrouw E.C. Vedder-Monaster (CDA) 
de heer S.J. Vegter (CDA) 
de heer H.H. Veldsema (ChristenUnie) 
de heer A. Vorenkamp (PVV) 
de heer H. van de Weg (SP) 
de heer J.R. Wiersema (Sterk Lokaal Drenthe) 
de heer G. Zuur (CDA) 
mevrouw B. Zouine (D66) 
mevrouw R.R.M. Zuiker (Partij voor de Dieren) 
mevrouw F. Zwaan-Alberts (VVD) 
 
de heer J. Beerlings, statenadviseur 
 
 

Voorts aanwezig de leden van GS: 
Mevrouw N. Vedelaar (PvdA) 
de heer H. Brink (VVD) 
de heer H.G. Jumelet (CDA) 
de heer T. Stelpstra (ChristenUnie) 

Afwezig: 
de heer J.F. Bos (Forum voor Democratie)  
de heer R.W. Camies (JA21)  
de heer J.W. Drukker (JA21)  
mevrouw S.D. Kort (STIP)  
mevrouw S.J. Peeks (Partij voor de Dieren)  
de heer K. Neutel (CDA)  
de heer J.N. Kuipers (GroenLinks), gedeputeerde 
 

https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Omgevingsbeleid-OGB/2022/07-september/09:30
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Omgevingsbeleid-OGB/2022/07-september/09:30
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1./2. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen en de insprekers welkom. Zij spreken 
in bij agendapunt 9 Vaststelling Drentse Bomen- en Bossenstrategie en agendapunt 10 Uitvoe-
ringsprogramma Strategisch Plan Verkeersveiligheid, Mobiliteit op Maat en Fietsagenda.  
 
Er zijn geen bezwaren. 

3. Mededelingen 

Er is zijn geen mededelingen 

4. Besluitenlijst van de vergadering 15 juni 2022 en de lijst van toezeggingen 

Er zijn geen opmerkingen over de toezeggingenlijst.  
 
De besluitenlijst en de lijst van toezeggingen van de vergadering van 15 juni 2022 worden con-
form ontwerp vastgesteld. 

5. Ingekomen stukken 

Toegezonden is een lijst met ingekomen stukken A.1 t/m A.28, B.1 t/m B.35 en C.1.  
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
De voorzitter: De volgende schriftelijke vragen zijn binnengekomen. 

A.1. Stand van zaken onderzoek verdubbeling N34 en knooppunt Gieten (GS-brief van 
14 juni 2022)  

Fractie D66, dhr. H.J. Pragt 
De planning was eind 2022 een voorkeursvariant voor te leggen aan PS, uit uw brief blijkt dat dit 
met een jaar is vertraagd en nu eind 2023 zal plaats vinden. 
- De vertraging heeft dat alleen betrekking op de varianten voor gedeeltelijke verdubbeling 

van de N34 en niet op de aanpak van de rotonde Gieten? 
- Eerder is gesproken over het loskoppelen van de verdubbeling N34 en rotonde Gieten. Aan-

pak rotonde Gieten zou daarmee prioriteit krijgen. Is dat nog steeds de planning? 
 
Reactie gedeputeerde Vedelaar 
Alle alternatieven voor zowel de verdubbelingopties en alle varianten van verkeersplein Gieten 
lopen via dezelfde ruimtelijke procedure. Dus het extra onderzoek geldt voor het hele plange-
bied. Er is wel eerder in uw Staten gesproken over het losknippen. Daartoe is echter nooit beslo-
ten. We zitten nu in die procedure waarin alle varianten ook op basis van de wens van de Staten 
worden onderzocht.  
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Fractie Partij voor de Dieren, mw. R.R.M. Zuiker 
Agenderen voor bespreking voor een volgende commissievergadering, eventueel samen met an-
dere fracties. Hierbij ook de brieven B.30. B.31 en B.35 betrekken. 

A.2. Jaarverslag 2021 provinciale VTH-taken (GS-brief van 14 juni 2022) 

Fractie PVV, dhr . A. Vorenkamp 
Op pag. 3 (pag. 6 digitaal) staan onder de paragraaf ´Personeelsbezetting in relatie tot de kwali-
teitscriteria´ de minimale bezetting en de werkelijke bezetting tbv. Vergunningverlening Toe-
zicht en Handhaving. Wij dachten overigens dat deze belegd was bij de Regionale Uitvoerings-
dienst (RUD). Ook als we rekenen met het aandeel concrete VTH-uitvoering in het onderstaande 
kaasdiagram concluderen wij dat er sprake lijkt te zijn van overbezetting.  
- Klopt dit en zo ja waarom is dit het geval? 
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra (vervanger gedeputeerde Kuipers) 
Het lijkt erop dat de veronderstelling verkeert dat de RUD Drenthe alle provinciale taken uit-
voert. Dat is niet het geval. Alleen het basispakket is overgedragen aan de RUD en de overige 
taken voert de provincie zelf uit. U moet dan denken aan zaken rondom de Wet natuurbescher-
ming, Ontgrondingswet of Waterwet. Reagerende op uw vraag of er overbezetting is: nee.  

A.3. Drentse bijdrage Nationale Woon- en Bouwagenda Kabinet-Rutte IV (GS-brief van 
16 juni 2022)  

Fractie PVV, dhr . A. Vorenkamp 
Totaal is er een woning-bouw-vraag vanuit de Drentse gemeenten van 18771 woningen.  
- Komen hier nog de aantallen woningen bij nodig voor de statushouders? 
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra (vervanger gedeputeerde Kuipers) 
Nee.  

A.10 Eindrapport Uitvoeringsagenda Oppervlaktewaterwinning Drentsche Aa (GS-brief van 
5 juli 2022) 

Fractie PvdA, de heer R.A.A. Bosch 
Het eindrapport van het UPDA stemt de PvdA-fractie niet gerust. Het aantal overschrijdingen 
van de concentraties gewasbeschermingsmiddelen in het drinkwaterwingebied Drentsche Aa is 
in 2021 zelfs sterk gestegen. 
Conclusie 7 (p. 31) geeft aan dat het belangrijk is om meer aandacht te schenken aan ruimtelijke 
inrichting van het gebied.  
- Op welke wijze wil het College deze aanbeveling meenemen in de aangekondigde visie op 

de toekomst? 
 
Fractie D66, mw. A.M. Kleine Deters 
D66 vindt de uitkomsten erg verontrustend, het drinkwater wordt ernstig bedreigd. Goed dat er 
een externe commissie van deskundigen komt echter op korte termijn heeft GS ook mogelijkhe-
den om bij te sturen (meermaals ingebracht door inspreker de heer Bernard Hanskamp).  
- Welke acties gaat GS op korte termijn uitvoeren? 
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Reactie gedeputeerde Stelpstra (vervanger gedeputeerde Kuipers) 
Deze vragen worden schriftelijk beantwoord. (Griffie: de antwoorden op de gestelde vragen zijn 
ontvangen en geplaatst op de Lijst Ingekomen Stukken van de Statencommissie Omgevingsbe-
leid van 12 oktober onder A.12)  

A.11. Brief minister De Jonge over bodemdaling en funderingsherstel (motie 2021-16)  
(GS-brief van 5 juli 2022) 

Fractie D66, mw. A.M. Kleine Deters 
In de brief wordt gemeld dat er nadere informatie voor de zomer 2022 wordt verstrekt, is deze 
informatie inmiddels beschikbaar? 
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra (vervanger gedeputeerde Kuipers) 
Voor de zomer is contact gezocht met het ministerie van BZK over de beschikbaarheid. Zij heb-
ben aangegeven dat het niet lukt voor het zomerreces om de Tweede Kamer te informeren. De 
planning is dat in oktober 2022 de toegezegde brief aan de Kamer wordt gestuurd. Dan zullen 
we PS informeren.  

A.14. Gevolgen van de oorlog in Oekraïne in relatie tot energie (GS-brief van 5 juli 2022) 

Fractie PVV, dhr. A. Vorenkamp 
Er leven bij GS zorgen over de betaalbaarheid en beschikbaarheid van energie. Daarom kondigt 
GS in deze brief mogelijke ad-hoc maatregelen aan waarover PS dan alleen achteraf over geïn-
formeerd zal gaan worden. Aan wat voor maatregelen wordt dan gedacht?  
- Graag wat concretere voorstellen nu weten we niets. 
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
Als college zeggen we dat je in een crisis onconventionele maatregelen moet kunnen nemen. 
Dat is veel puzzelen. Gelukkig hebben we creatieve ambtenaren die ook meedenken. Daarom 
hebben we ook gezegd: Het kan best zijn dat wij moeten acteren. Als je iets moet redden, dan 
kun je niet eindeloos gaan vergaderen hoe je een brand gaat blussen, dan moet je gaan blussen. 
We gaan niet buiten onze bevoegdheden treden. Het kan wel zijn dat wij budgettair misschien 
nog ruimte moeten vragen, maar waarbij we niet tot achter de komma kunnen zeggen: Dit en 
dit en dit gaan we nou precies met dat geld doen. De situatie is zo ernstig dat er ook snel hande-
len van de overheid wordt gevraagd.  

A.19. Informatiebehoefte PS ten aanzien van beleid duurzame landbouw (brief van 12 juli 
2022) 

Fractie Partij voor de Dieren, mw. R.R.M. Zuiker 
Wij willen deze brief agenderen voor bespreking  
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A.24. Reactie Drents bod nationale woonopgave (GS-brief van 15 juli 2022  

Fractie PvdA, dhr. R.A.A. Bosch 
Het versnellen van de woningbouwopgave in Drenthe is cruciaal om het aantal betaalbare wo-
ningen fors te vermeerderen, en daarmee de kansen om hier een toekomst op te kunnen bou-
wen te vergroten. Het college geeft in haar brief aan dat ‘het mogelijk [is] dat het Rijk niet aan 
de randvoorwaarden kan voldoen’. 
Kan de gedeputeerde aangeven om welke randvoorwaarden het hier specifiek gaat, wat de mo-
gelijke gevolgen hiervan zijn voor de voortgang van de woningbouwplannen in Drenthe en hoe 
het college dit wil meenemen in haar gesprekken met het ministerie om de visies en plannen van 
Rijk, provincie en gemeenten op elkaar aan te laten sluiten? 
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra (vervanger gedeputeerde Kuipers) 
U vraagt naar de randvoorwaarden en dan specifiek om welke het dan gaat. Er zijn een aantal: 
Continuering en uitbreiding van de ondersteuning aan gemeenten en provincie door het Rijk;  
een adequaat pakket aan bevoegdheden voor de lokale overheid of de regionale overheid; dat 
de onrendabele top van de woonplannen gefinancierd wordt; en dat dat ook specifiek gebeurt 
met knelpunten waar het gaat om mobiliteit en stikstof; dat de middelen voor de afschriften van 
de verhuurdersheffing worden ingezet ten behoeve van de realisatie van het aandeel sociaal; 
Rijkssubsidies zoals WBI en VHF, moeten worden aangepast voor de optelsom van vele kleine, 
kansrijke projecten onder de 200 woningen, de frequentieverhoging van bestaand spoor en de 
Nedersaksenlijn. Die randvoorwaarden zijn onderdeel van de gesprekken die we met de ministe-
ries voeren. En als we straks gaan onderhandelen over de woondeals, dan moeten we dan we-
gen in hoeverre het bij elkaar past, ook ten opzichte van de woningbouwaantallen die op dat 
moment aan de orde zijn.  

B4.  Afschrift brief van de groep bewoners van Eesergroen van 21 juni 2022 over Bollen-  
en lelieteelt 

B.10. Brief van de Commissie van Onderzoek van 11 juli 2022 over Onderzoek juridische con-
text Bollenteelt/gewasbeschermingsmiddelen 

 
Fracties PvdA, GL, D66, SP en Partij voor de Dieren 
Wij willen de brief B.10. Onderzoek juridische context bollenteelt/gewasbeschermingsmiddelen 
agenderen voor een volgende vergadering.  
 
Fractie PvdA, dhr. R.A.A. Bosch 
De PvdA wil de uitkomsten van het rapport van Bout Advocaten naar de mogelijkheden om het 
provinciale ruimtelijk ordeningsinstrumentarium in te zetten om tot spuit- of teeltvrije zones te 
komen, samen met andere partijen agenderen voor de eerstvolgende OGB-vergadering. We ko-
men hiervoor met een schriftelijke onderbouwing. 
 
Fractie D66, mw. A.M. Kleine Deters 
D66 vindt het verontrustend dat uit steeds meer gemeenten brieven van bezorgde inwoners ko-
men over de bollen- en lelieteelt. 
- Is GS dat met ons eens?  
 
Reactie gedeputeerde Brink 
Ja, daar maken wij ons als college ook zorgen om. Er is ook een rapport opgeleverd, daar gaan 
we de volgende commissievergadering inhoudelijk over discussiëren.  
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B.12. Brief van Raad voor Dierenaangelegenheden van 14 juli 2022 over Publicatie RDA 
zienswijze “Dilemma’s in de wildopvang”  

Fractie Partij voor de Dieren, mw. R.R.M. Zuiker 
Wij willen deze brief agenderen voor bespreking  

B.25. Afschrift brief van Huurders Camping de Reeënwissel van 11 augustus 2022 aan Gede-
puteerde Staten Drenthe over Recreatieterreinen Midden-Drenthe 

Fractie PvdA, dhr. J. Schomaker 
De PvdA-fractie maakt zich zorgen over ontwikkelingen op camping de Reeenwissel. We hebben 
hierover de volgende vraag:  
- hoe gaat GS reageren op de in de brief gestelde vragen en wilt u PS daarover nauwgezet in-

formeren? 
 
Reactie/toezegging gedeputeerde Brink 
Wij hebben als college de brief pas net binnen en gaan de brievenschrijver antwoorden. U krijgt 
hiervan een afschrift.  

B.29. Brief van mevrouw J. Koppelaar van 24 augustus 2022 over Wolf in Drenthe  

Fractie PVV, dhr. A. Vorenkamp 
Zij uit hierin o.a. haar zorgen, verdriet, woede, frustratie en machteloosheid over de veranderin-
gen die door de wolf in Drenthe veroorzaakt worden.  
- Heeft de gedeputeerde deze brief gelezen en wat vindt hij daarvan?  
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
Na 150 jaar afwezigheid is de wolf weer gevestigd in onze provincie. Dat betekent iets voor het 
natuurbeleid, voor de omgeving en de dierenhouders. Ik heb in de afgelopen weken regelmatig 
met mensen gesproken over de gevolgen en de schade daarvan. Daar proberen we goed met el-
kaar over te communiceren. Ik vind het heel vervelend dat dit gebeurt. We moeten met elkaar in 
gesprek blijven en zoeken naar mogelijkheden voor preventie. Er is ook een consulent voor aan-
gesteld, waar ook budget voor is vrijgemaakt. Als GS gaan we ervoor zorgen dat de consulent 
contact zoekt met de betreffende mensen om te kijken wat mogelijk is.  

B.34. Brief van Boermarke Wapserveen van 2 september 2022 over Wolf in gemeente  
Wapserveen 

Fractie PVV, dhr. A. Vorenkamp 
Hierin worden grote en serieus te nemen zorgen geuit vanuit de gemeente Westerveld. Wij zijn 
het met de Boermarke eens dat met deze signalen iets moet worden gedaan!  
- Gaat de gedeputeerde deze brief van een antwoord voorzien? Zo nee waarom niet? 
 
Fractie PvdA, dhr. R.A.A. Bosch 
De vraag rijst op welke wijze de wolf in Drenthe kan ‘verblijven’ en kan leven, zonder het leven 
van schapen (en schapenhouders) zuur te maken. 
Uit het Dagblad van het Noorden vernam mijn fractie dat er recentelijk een interprovinciaal wol-
venplan is opgesteld.  
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- Kan de gedeputeerde dat plan met ons delen, wij kennen het namelijk nog niet, en is het 
wellicht een optie om via een conferentie of kennisbijeenkomst feiten en fabels over de wolf 
te scheiden? 

 
Fractie VVD, dhr. J.J. Moes 
Meer dan 30 aanvallen op hoefdieren in Drenthe en omstreken in de maand augustus wat nog 
niet bevestigd is maar waarschijnlijk het werk van de wolf is. 
Er is veel onrust onder de bevolking en dierhouders met name in ZW Drenthe. 
- Heeft het college of gaat het college stappen ondernemen om  iets te doen aan deze onge-

rustheid van de bevolking en dierhouders? 
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
Het college gaat de brief van Boermarke Wapserveen van antwoord voorzien. De aanwezigheid 
van de wolf is echt een thema is in onze provincie, maar ook in heel Nederland. De vraag van de 
PvdA gaat over hoe het staat met het wolvenplan. Er is natuurlijk al een wolvenplan. Wat in het 
Dagblad is gepubliceerd, is een actualisatie daarvan. In het huidige wolvenplan staat ook een zo-
genaamde escalatieladder: Hoe ga je nou om met de wolf in relatie tot de mens, wolf in relatie 
tot vee, wolf in relatie tot hond? Daarin worden een aantal dingen opgeschreven en ook hoe 
dan te handelen. Er wordt eerst het gesprek aangegaan met de stakeholders. Dat zijn natuuror-
ganisaties, maar ook de agrarische sector. Ook in onze gebiedscommissie zitten mensen met veel 
kennis van zaken. De heer Moes die vraagt of het college stappen heeft ondernomen of gaat on-
dernemen om iets te doen aan deze ongerustheid van de bevolking en dierhouders. We hebben 
ruim de mogelijkheid om aan preventie te doen. Er worden daarvoor ook middelen ter beschik-
king gesteld, zoals rasters. Naar aanleiding van de brief vanuit de gemeente Westerveld is het 
voornemen om een bijeenkomst te gaan beleggen. De datum is nog niet bekend.  
 
Fractie Partij voor de Dieren, mw. R.R.M. Zuiker 
Twee aanvullende vragen:  
- krijgt PS ook een uitnodiging voor de bijeenkomst in Westerveld? 
- In het nieuwe wolvenplan staat dat de goedgekeurde wolfwerende rasters geen adequate 

bescherming bieden. Is dat ook uw waarneming?  
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
PS wordt uitgenodigd. De tweede vraag is ingewikkelder te beantwoorden. Dat heeft te maken 
met het aantal wolven, bij welke boeren en om welke percelen het gaat. Onze consulent gaat 
ter plaatse kijken of de rasters en de hekken die gesubsidieerd zijn, ook goed aangebracht zijn. 
Daar kun je denk ik op enig moment ook conclusies uit gaan trekken. Het is daar nu nog te 
vroeg voor.  
 
De voorzitter stelt voor om de overige ingekomen stukken af te doen op de wijze zoals op de LIS 
is aangegeven. 

C.1. Voortgang en voortzetting Programma Lokale Energietransitie Drenthe (brief van 
12 juli 2022) 

Fractie PVV, dhr. A. Vorenkamp 
PVV is voorshands tegen, toelichting met vragen tijdens de commissie door ondergetekende. 
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Reactie gedeputeerde Stelpstra 
We hebben een Programma Lokale Energietransitie Drenthe in gang gezet. Dat was mede naar 
aanleiding van een oproep uit de Staten om te kijken of we coöperaties meer handen en voeten 
zouden kunnen geven. Daar is veel denkkracht, inspanning en expertise voor nodig. Het gaat 
wel vanuit de Expeditie energieneutraal wonen. Maar dit gaat niet alleen over isolatie, maar ook 
over het partijen bij elkaar brengen. 
 
De voorzitter concludeert dat er geen bedenkingen zijn en dat GS over kunnen gaan tot subsi-
dieverlening. 

6. Rondvraag 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag.   

7. Vaststellen Omgevingsvisie Drenthe 2022; Statenstuk 2022-72 

Gevraagd wordt te besluiten: 
1. De Nota van antwoord Omgevingsvisie Drenthe 2022 vast te stellen.  
2. De Omgevingsvisie Drenthe 2022 vast te stellen. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het als B-stuk naar de PS vergadering 
gaat.  

8. Aanvullende middelen energietransitie Drenthe; Statenstuk 2022-68 

Gevraagd wordt te besluiten: 
1. Een aanvullend budget van € 600.000,-- ter beschikking te stellen voor energietransitie.  
2. Dit bedrag via de Bestuursrapportage 2022 vanuit een onttrekking uit de vrije ruimte be-

schikbaar te stellen voor een intensivering op de onderwerpen:  
- (Europese) waterstofprojectontwikkeling  
- ondersteuning groengasprojecten  
- ontwikkeling gebiedsgerichte innovaties van het elektriciteitsnetwerk  

 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het als B-stuk naar de PS vergadering 
gaat.  

9. Vaststelling Drentse Bomen- en Bossenstrategie; Statenstuk 2022-71 

Bij dit agendapunt hebben zich twee insprekers gemeld: mevrouw Schat, namens Collectief 
Voedselbossen in Midden Drenthe en de heer Jeurissen (op persoonlijke titel). De volledige tek-
sten staan vermeld in het transscript van deze vergadering.  
 
Gevraagd wordt te besluiten: 
1. De Nota van antwoord vast te stellen.  
2. De Drentse Bomen- en Bossenstrategie vast te stellen.  
3. Het Provinciaal Bosbeleidsplan Drenthe 1996 in te trekken. 
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De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het als B-stuk naar de PS vergadering 
gaat.  

10. Uitvoeringsprogramma’s Strategisch Plan Verkeersveiligheid op Maat en Fietsagenda; 
Statenstuk 2022-70 

Bij dit agendapunt hebben zich twee insprekers gemeld: de heer Abdullah, namens de Jongeren-
adviesraad Drenthe en de heer Oostergetel, namens de Fietsersbond Drenthe. De volledige tek-
sten staan vermeld in het transscript van deze vergadering.  
 
Gevraagd wordt te besluiten: 
1. Het Strategisch plan Verkeersveiligheid Drenthe 2022-2026 (SPVD) vast te stellen. 
2. In te stemmen met het beschikbaar stellen van een krediet van € 30,4 miljoen voor het inves-

teringsprogramma SPVD 2022-2026.  
3. In te stemmen met het alloceren van € 1,75 miljoen binnen de bestemmingreserve Mobiliteit 

voor het SPVD 2022-2026.  
4. Het uitvoeringsprogramma Mobiliteit op Maat 2022-2026 vast te stellen.  
5. In te stemmen met het beschikbaar stellen van een krediet van € 5,2 miljoen voor het inves-

teringsprogramma Mobiliteit op Maat, met daarbij een bijdrage van € 1,5 miljoen van het 
Rijk.  

6. In te stemmen met het alloceren van € 4,9 miljoen binnen de bestemmingsreserve Mobiliteit 
voor het programma Mobiliteit op Maat 2022-2026.  

7. Het Uitvoeringsprogramma Fietsagenda 2022-2026 vast te stellen.  
8. In te stemmen met het alloceren van € 22,5 miljoen binnen de bestemmingsreserve Mobili-

teit voor de Fietsagenda 2022-2026. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het als B-stuk naar de PS vergadering 
gaat.  

11. OV-Bureau Groningen Drenthe: dienstregeling bus Groningen Drenthe 2023; brief van 
het college van Gedeputeerde Staten van 30 juni 2022.  

Gevraagd wordt: 
1. Zienswijze aangaande de dienstregeling bus Groningen Drenthe 2023.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging en gedeputeerde Vedelaar geeft aan de gemaakte opmer-
kingen ten aanzien van de zienswijze mondeling mee te nemen naar de vergadering van het Da-
gelijks Bestuur van het OV-Bureau Groningen Drenthe.  

12. Stikstof  

Toelichting gedeputeerde Jumelet. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met als conclusie dat het presidium om een uitspraak wordt 
gevraagd over het vervolg van de agendering van agendapunt stikstof bij commissie OGB.  
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13. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden, NRK en verbonden partijen 

De heer Veldsema roept namens de werkgroep DrEUn alle aanwezige leden op 7 oktober vrij te 
houden voor een ontmoeting met Grafschaft Bentheim te Emmen.  

13. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 17.05 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 12 oktober 2022.  
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid van 12 oktober 2022. 
 
 
 
 
          , voorzitter 
 
 
 
          , statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Omgevingsbeleid van 7 september 2022 
 

Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van Zaken 

 
Korte termijn Toezeggingen 

1. Waterkwaliteit, aanwe-
zigheid gewasbescher-
mingsmiddelen in Natura 
2000 gebieden) 

Gedeputeerde Jumelet: Er is nog geen datum is 
gepland gezien Corona. 
 
 
Gedeputeerde Jumelet: Voorkeur deze bijeen-
komst fysiek te kunnen doen zodra dit weer mo-
gelijk is en het liefst op korte termijn. 
 

16-09-2020 
 
 
 
12-05-2021 

27-09-2022 Update 02-05-2022: PvdD (mevrouw Zuiker) 
vraagt wanneer de bijeenkomst wordt geor-
ganiseerd. 
 
√ Op 27 september 2022 is een e-mail van ge-
deputeerde Jumelet over de afdoening van 
deze toezegging binnengekomen en ge-
plaatst op de LIS OGB 12 oktober 2022 
(A.15). 
 

2. Subsidieregeling voor 
woningeigenaren 

Gedeputeerde Stelpstra: zegt toe PS op de 
hoogte te zullen houden of de subsidieregeling 
voorwoningisolatie bij woningeigenaren met 
een laag inkomen, het juiste instrument is. 
 

13-04-2022 01-09-2022  

3. Herplant van bomen na 
kapmeldingen 

Gedeputeerde Jumelet: zegt toe dat de kapmel-
dingen en herplant van bomen voor zover het 
de provincie betreft, digitaal zullen worden ge-
maakt zo spoedig mogelijk na 1 juni 2022. PS 
zullen hierover worden geïnformeerd. 
 

01-06-2022 01-09-2022  

4. Vaststelling Omgevings-
verordening Drenthe [..] -  
Gesprek mw. Nieboer, ‘Stal 
Een Pk’ 

Gedeputeerde Brink zegt toe een gesprek te or-
ganiseren tussen inspreker mw. Nieboer, de pro-
vincie Drenthe, de gemeente Noordenveld en 
zegt PS toe hen daarvan op de hoogte te hou-
den.  
 

15-06-2022 01-10-2022  
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5. Vaststelling Omgevings-
verordening Drenthe [..] - 
Gesprek dhr. Hepping, 
Landbouwbedrijf Hepping 
 

Gedeputeerde Brink zegt namens gedeputeerde 
Jumelet toe in gesprek te gaan met inspreker 
dhr. Hepping om zijn situatie te bekijken en zegt 
PS toe hen daarvan op de hoogte te houden.  
 

15-06-2022 01-10-2022  

6. Kaart en overzicht Jacht-
velden - Vaststelling omge-
vingsverordening Drenthe 
[..] 
 

Gedeputeerde Jumelet zegt toe een kaart te ma-
ken waarbij er overzicht is van de Drentse jacht-
velden en waar deze gelegen zijn. 

15-06-2022 
13-07-2022 

01-10-2022  

7. Schriftelijke vragen over 
afschrift brief van huurders 
Camping de Reeënwissel 
aan GS.   
 

Gedeputeerde Brink zegt toe de briefschrijver te 
antwoorden en PS daarvan een afschrift te stu-
ren 

07-09-2022 01-11-2022  

8. Gesprek met de groep 
koplopers onder de Drentse 
boeren van het Groente-
boerenplan 
 

Gedeputeerde Jumelet zegt toe (ook) met de 
groep koplopers onder de Drentse boeren (van 
het Groenboerenplan) in gesprek te gaan. 

13-07-2022 01-12-2022  

9. Vaststelling Omgevings-
verordening 2023 

Gedeputeerde Jumelet zegt toe, na het zomerre-
ces 2022, de vrijstellingslijst voor wat betreft de 
diersoorten haas en konijn, tegen het licht te 
houden en PS hierover te informeren. 
 

13-07-2022 01-12-2022  

 

Lange termijn Toezeggingen 

1. Werkbezoek  Gedeputeerde Kuipers zegt toe een werkbezoek 
te willen organiseren om een aantal maatrege-
len te bekijken die gemeenten en waterschap-
pen treffen op het gebied van klimaatadaptatie. 
 

12-01-2022 12-06-2022  
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2. Interpellatiedebat vakan-
tieparken 
 
 

Gedeputeerde Brink zegt toe uit te zoeken of bij 
vitale vakantieparken de mogelijkheid bestaat 
dat huurders het recht van eerste koop hebben. 
 

09-03-2022 27-09-2022 √ Op 27 september 2022 is de brief van GS 
over de afdoening van deze toezegging bin-
nengekomen en geplaatst op de LIS OGB 
12 oktober 2022 (A.13). 
 

3. Ruimte voor Ruimte rege-
ling 

Gedeputeerde Brink zegt toe de Ruimte voor 
Ruimte regeling nog eens tegen het licht te hou-
den, om te kijken naar verbeteringen. 
 

02-03-2022 07-09-2022 Update 12-05-2022: Gedeputeerde Brink 
meldt per mail dat het voorstel voor aan-
scherping van de Ruimte voor Ruimte rege-
ling naar verwachting in kwartaal 3 naar de 
Staten komt. 
 

4. Regionaal Mobiliteitsplan 
Drenthe 

Gedeputeerde Vedelaar zegt toe bij versie 2.0 
een afkortingenlijst toe te voegen. 
 

23-03-2022 01-10-2022  

5. Provinciaal Inpassingsplan 
Drentse zonneroute A37 
 

Gedeputeerde Brink zegt toe de Statencommis-
sie Omgevingsbeleid te informeren zodra het 
participatieplan gereed is. 
 

23-03-2022 12-05-2022 
 
 
 
01-02-2023 
 

Update 12-05-2022: Gedeputeerde Brink 
meldt per mail dat het participatieplan naar 
verwachting eind 2022, begin 2023 beschik-
baar is.  
 

6. Vragen D66 LIS A.7 
(Duurzame bollenteelt 
Drenthe) tijdens OGB 
15 juni 2022 
 

Gedeputeerde Jumelet zegt toe in overleg met 
de stuurgroep de rapportages beschikbaar te 
stellen aan PS. 
 

15-06-2022 01-09-2022  

7. Afhandeling brief LIS B.5 
(St. Stikstof Claim) OGB 
15 juni 2022.  

Gedeputeerde Jumelet zegt toe te reageren op 
de briefschrijver en afschrift daarvan te sturen 
aan PS.  
 

15-06-2022 01-09-2022  
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8. Vragen D66 LIS B.15  
(bomenkap Nooitgedacht) 
tijdens OGB 15 juni 2022 

Gedeputeerde Jumelet zegt namens gedepu-
teerde Jumelet toe dat na afhandeling van de 
klacht conform het klachtenregelement PS geïn-
formeerd kan worden over de bevindingen en 
conclusies.  
 

15-06-2022 01-02-2023  

 

MOTIES     

M2021-25,Innovatie infra-
structuur en luchtkwaliteit  

Verzoekt het college om: 
- PS te informeren m.b.t. de stand van zaken 

rondom dit soort van IT-innovatie in Noord-
Nederland (inclusief Flevoland en in het bij-
zonder in Drenthe); 

- een verkenning uit te voeren in hoeverre dit 
soort van IT-innovatie ook in de provincie 
Drenthe te implementeren is; 

- aan bijvoorbeeld de bestuurscommissie MIRT 
of het Regionaal verband te verzoeken of zij 
in deze een proactieve rol kunnen vervullen 
om de betrokken stakeholders in dit onder-
werp te horen. 
 

07-07-2021   

M2022-2, structurele oplos-
sing veilig reizen in het OV 
in Drenthe 

Roepen GS op om: 
- bij de Rijksoverheid er op aan te dringen 

succesvolle pilots permanent en structureel 
in te zetten 

- Daarvoor in overleg te treden met vervoer-
ders, vakbonden en mede overheden 

- Hierbij nadrukkelijk de Rijksoverheid, als ver-
antwoordelijken en als participant in de ex-
tra kosten deel te laten nemen 

02-02-2022   
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- In dit overleg het verzoek om een verken-
ning naar de mogelijkheden om het aantal 
noodzakelijke vervoersbewegingen tussen 
Ter Apel en Zwolle te verminderen, binnen 
de deelnemers in de vreemdelingenketen 
(politie, IND, vluchtelingenwerk en sociale 
advocatuur), te agenderen 

- PS hierover zo spoedig mogelijk schriftelijk 
over dit overleg, de verdere invulling en de 
financiering hiervan te informeren. 
 

M2022-10, Stikstof 2 
 

Verzoeken het college om: 
Al dan niet binnen IPO verband bij de minister 
van Natuur en Stikstof een dergelijke ontschot-
ting van de beschikbare budgetten te stimule-
ren. 
 

01-06-2022   

M2022-17, Zelfbewonings-
plicht en opkoopbescher-
ming   

Verzoeken het college: 
- bij gemeenten, voor zover nog níet in voor-

zien, een vergaande zelfbewoningsplicht on-
der de aandacht te brengen voor zowel 
nieuwbouw als ook voor bestaande panden; 

- daarnaast, waar mogelijk, opkoopbescher-
ming en anti-speculatiemaatregelen onder 
de aandacht te brengen bij gemeenten. 

 

01-06-2022   

M2022-18, Ruimte voor de 
Nedersaksenlijn   

Verzoeken het College: 
volop inzet te blijven plegen op de Nedersaksen-
lijn vanuit alle verschillende disciplines, en de 
NSL als grote ruimtevrager een plek te geven in 
de actualisatie van de omgevingsvisie. 
 

01-06-2022   
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